
 

HØRINGSSVAR – VEIVALG  

FRA HUSTAD MENIGHETSRÅD, MØRE BISPEDØME 

 

Hustad menighetsråd i møte 5. mai 2015 ønsker å uttale seg om følgende spørsmål i 

høringsdokumentet: 

Generelt: Magne av spørsmålene henger for oss sammen med de valg som blir gjort i 

kommunereformen og hvilken størrelse det blir på prostiene og eventuelt andre enheter på regionalt 

nivå i framtidig kirkestruktur. Noen av våre standpunkter er tatt med forbehold om de løsninger som 

blir valgt  på disse feltene. 

Dette har reevans for spørmål 1, 5, 6, 7 og 8 

Spørsmål 2: Menighetsrådet deler Kirkerådets vurdering, og har ikke tatt standpunkt i spørsmål 3. 

Spørsmål 9: Menighetsrådet mener en felles ledelse av visksomheten i soknet må være sktemålet. 

Spørsmål 13: Dagens ordning bør videreføres (som KR´s mindretalll C) 

Spørsmål 14: Bispedømmerådet bør opprettholdes, men desom det blir bare 3 forvaltninsnivåer, og 

det blir store prostienheter blir avstanden stor ti det enkelte menghetsråd 

Spørsmål 16 – 18: Det bør åpnes for lokale variasjoner (18) og  organer med arbeisgiveransvar bør ha 

en viss størrelse og administrasjon, og derfor ligge over soknenivå 

 

 

Referent i sak 47/15 i Hustad menighetsråd:  Erling Nerheim, fung. sokneprest. 

 

 

 

 


